POSTAGE WILL BE PAID BY LICENSEE 郵費由持 牌人支付

EDO.TTM35

NO POSTAGE STAMP NECESSARY IF POSTED IN HONG KONG 如在本港投寄 毋須貼上郵票

BUSINESS REPLY SERVICE LICENCE NO. 商業回郵牌號:6922

SWISS PRIVILEGE - MARKETING 36/F One Taikoo Place Taikoo Place, 979 King's Road Quarry Bay Hong Kong



(Company use only 公司專用)		
(Company use only 公司專用)		

Swiss Privilege "Flexi Coin Reward Program" Redemption Form

瑞士尊貴理財「理賞幣獎賞計劃」換領表格

Name of Policy Holder * 保單持有人姓名
Policy No.* 保單編號
Daytime Contact No.* 日間聯絡電話
* You must fill in these fields 必須填寫此欄



A member of the AXA Group

Please return the completed Reward Redemption Form by post to Swiss Privilege at 36/F One Taikoo Place, Taikoo Place, 979 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong.

請將填妥之獎賞換領表格郵寄至香港鰂魚涌英皇道979號太古坊 -座36樓瑞士尊貴理財。

Reward Details 獎賞一覽

Coin(s) 理賞幣	Gift Voucher (HKD) 禮券(港幣)
(\$) X 1	500
(\$) X 2	1,000
(\$) X 4	2,000
\$ X 6	3,000



Reward 獎賞

Coins Required 所需理賞幣	ParknShop Gift Voucher 百佳禮券	Sogo Gift Voucher Sogo 禮券	Wellcome Gift Voucher 惠康禮券
	HKD 港幣	HKD 港幣	HKD 港幣
	HKD 港幣	HKD 港幣	HKD 港幣
	HKD 港幣	HKD 港幣	HKD 港幣

□ Through Relationship Manager 經客戶經理

The "Flexi Coin Reward Program" is offered and operated by AXA Wealth Management (HK) Limited (the "Company"). For details of the Flexi Coin Reward Program, please refer to the relevant terms and conditions ("Terms and Conditions") stated in the Club Suisse Member Privileges. The booklet can be downloaded from Swiss Privilege website.

PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT ("PICS")

- 1. The Company recognises its responsibilities in relation to the collection, holding, processing, use and/or transfer of personal data under the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486) ("PDPO"). Personal data will be collected only for lawful and relevant purposes and all practicable steps will be taken to ensure that personal data held by the Company is accurate. The Company will take all practicable steps to ensure security of the personal data and to avoid unauthorised or accidental access, erasure or other use.
- 2. Purpose: It is necessary for the Company to collect your personal data which may be used, stored, processed, transferred, disclosed or shared by us for purposes ("Purposes"), including: a. operating, processing and maintaining the Flexi Coin Program; b. arranging delivery of redeemed reward: c. making disclosure as required by any applicable law, rules, regulations, codes of practice or guidelines or to assist in law enforcement purposes, investigations by police or other government or regulatory authorities in Hong Kong or elsewhere; d. conducting identity checks; e. complying with the laws of any applicable jurisdiction; and f. other purposes directly relating to any of the above.
- 3. Transfer of personal data: Personal data will be kept confidential but, subject to the provisions of any applicable law, may be provided to: a. any of our affiliates, any person associated with the Company, your broker, industry association or federation, in Hong Kong or elsewhere and in this regard you consent to the transfer of your data outside of Hong Kong. b. any agent, contractor or third party who provides administrative, technology or other services to the Company and/or our affiliates in Hong Kong or elsewhere and who has a duty of confidentiality to the same; c. any government department or other appropriate governmental or regulatory authority in Hong Kong or elsewhere.
- 4. Transfer of your personal data will only be made for one or more of the Purposes specified above
- 5. Access and correction of personal data: Under the PDPO, you have the right to ascertain whether the Company holds your personal data, to obtain a copy of the data, and to correct any data that is inaccurate. You may also request the Company to inform you of the type of personal data held by it.
- 6. Requests for access and correction or for information regarding policies and practices and kinds of data held by the Company should be addressed in writing to:

Data Privacy Officer

AVA China Region Insurance Company Limited
Suite 2001, 20/F, Tower Two, Times Square, 1 Matheson Street, Causeway Bay, Hong Kong
A reasonable fee may be charged to offset the Company's administrative and actual costs incurred in complying with your

data access requests

DECLARATION, ACKNOWLEDGEMENT AND CONFIRMATION

- 1. I ACKNOWLEDGE AND CONFIRM that I have read and agreed to be bound by the Terms and Conditions.
- 2. IWE ACKNOWLEDGE AND CONFIRM that IWe have read and understood the PICS. IWe confirm that IWe have been advised to read carefully the PICS, and IWe have read it carefully its effect and impact in respect of my/Our personal data collected or held by the Company. Based on the foregoing, IWe hereby give my/Our acknowledgement and agree to the use and transfer of my/Our personal data by the Company in accordance with the PICS.
- 3. I HEREBY DECLARE AND AGREE that I have the full authority from and consent of the Receiver to make the above

Signature*	
簽署	

本「理賞幣獎賞計劃」由安盛財富管理(香港)有限公司(「本公司」)提供及運作。 有關「理賞幣獎賞計劃」詳情,請參閱於 Club Suisse會員尊享禮週內的有關條款及細 則(「條款及細則」),Club Suisse會員尊享禮週可於瑞士尊貴理財網站下載。

- 收集個人實料聲明

 1. 本公司明白其就 (個人資料(私膳)條例)(香港法例第486章)(條例」)收集,持有、處理、使用和/或轉移個人資料所負有的責任。本公司僅將為合法和相關的目的收集個人資料。並將採取一切別實可行的步驟、確保本公司所持個人資料的準確性。本公司將採取一切別實可行的步驟、確保本公司所持個人資料的發生未經授權或者因意外而擅自取得。刪除或另行使用個人資料的情況。

 2. 目的:本公司有必要收集部下的個人資料。並可能因下列各項目的(「有關目的」)而供本公司持度,存储、處理、轉移、披露或共享较等個人資料: a. 運作、處理以及經營本理資物勞查計劃; b. 安排已換%的營資之運送服務; c. 作出任何逾用法律、規則、預於予則以相同作要求的披露或認助在香港或香港以外其他地方的警方或其他政府或監管機構執法及進行調查; d. 進行身份核查; e. 遵守任何適用的司法管轄區的法律、另,及上述任何目的直接有關的其他目的。

 3. 因人習效的轉錄。個人營報將予以保與。但在轉守任何適用法律條文的維持下,可提供
- 個人資料的轉移:個人資料將予以保密。但在遵守任何適用法律條文的前提下,可提供 給:a、位於香港或香港以外其他地方的任何交盛關聯方、本公司的任何相關聯人士、閣 下之保險經紀、行業協會或聯會,以及就此方面而言。閣下同意將閣下的資料轉移至香 港境外,b、在香港或香港以外其他地方向而內本公司和以安盛關聯方提供行政,技術或 其他服務並對個人資料負有保密義務的任何代理、承包商或第三方。c. 在香港或 香港以外其他地方的任何政府部門或其他適當的政府或監管機關。
- 閣下的個人資料將僅為上文中規定的一個或多個有關目的而被轉移。
- 個人資料的查閱和更正:根據條例,閣下有權查明本公司是否有閣下的個人資料,獲取該資料的副本,以及更正任何不準確的資料,閣下還可以要求本公司告知閣下本公司所持個人資料的種類。
- 6. 查閱和更正的要求,或有關獲取政策、常規及本公司所持的資料種類的資料,均應以

個人資料保護主任

安盛金融有限公司

香港銅鑼灣勿地臣街1號時代廣場2座20樓2001室

本公司可能會向閣下收取合理的費用,以抵消本公司為執行閣下的資料查閱要求而引 致的行政和實際費用

聲明·確認及同意

Date* 日期

- 1. 本人確認本人已閱讀及同意本獎賞計劃受條款及細則約束。
- 本人/我們確認及同意本人/我們已閱讀並明白收集個人資料的聲明《該聲明》。 本人/我們確認本人/我們已被通知本人/我們須詳細閱讀《該聲明》·而本人/ 我們已談絕閱讀《該聲明》對賣公司所收率或持有之本人/我們的個人資料的影響。根據以上所述。本人/我們特心技術的
- 3. 本人僅此聲明及同意已獲獎賞收件人完全授權及同意本人/我們作出以上確認及同意。

^{*}We will mail to home / correspondence address recorded in system.